
Protokół Nr 5/20
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska z
dnia 14 maja 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 14 maja 2020 r. o godz. 0800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 14 maja 2020 r. o godz. 0912

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  7  członków  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Adam Łabanowski,
3. Radna Jolanta Beata Bagińska,
4. Radny Piotr Maksimowicz, 
5. Radny Bogusław Sojko,
6. Radna Anna Krutul,
7. Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

Radni nieobecni:
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,

W posiedzeniu  wzięło udział  7  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu  i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewcz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Janusz Zabłocki.
7. Radny Marek Zubrzyński. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski          - Burmistrz Miasta Sejny.
2. Pani Bożena Renata Miszkiel  - Skarbnik Miasta, 
3. Pani Aneta Kimszal  - Sekretarz Miasta
4. Pani Anna Łukasik  - Kierownik RPG
5. Pan Marek Sznejder  - Inspektor ds. oświaty
6. Pan Arkadiusz Marek Sulżyński  - Radny Miasta Sejny

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusłąw  Sojko –Przewodniczący  Komisji  Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury przestawił proponowany porządek posiedzenia. 
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Komisja Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie przyjęła
porządek posiedzenia.

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2020 rok.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  emisji obligacji serii A20 oraz

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie wyboru

przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny.
7.  Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia

opłaty  za  pobyt  dzieci  w żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

8. Zaopiniowanie  projektu  w  sprawie  pozbawienia  części  drogi  gminnej
dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania.

9. Zaopiniowanie  projektu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1593/2.

10.Zaopiniowanie  projektu  w  sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o  wypłatę
dodatku energetycznego.

11.Wolne wnioski i oświadczenia. 
12.Zakończenie posiedzenia.              

Do pkt 3. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Miasta Sejny na lata 2020-2025.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta - przedstawiła projekt uchwały w
sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2020-2025.
Ważne tutaj jest, że pokazujemy kwotę długu, która się zwiększa o 2.000.000.00 zł., wszystko
jest związane z tym, że potrzebujemy na wkłady własne. Dostaliśmy dofinansowanie na drogi
przy  ul.  Wojska  Polskiego,  otrzymaliśmy  dofinansowanie  na  wymianę  okien  w  Ratuszu,
remont w szkole będzie dużo większy niż zakładaliśmy, potrzebujemy pieniędzy na remont
ul. Strażackiej i dołożenie na termomodernizację Ośrodka Kultury. 

Radny Bogusław Sojko – zwrócił się z pytaniem czy do remontu szkoły związanym z
przeniesieniem przedszkola wchodzi również remont łazienek na parterze?

Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty – nie.
Radny Bogusław Sojko – jaka suma związana jest z tym zwiększeniem. 
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Pan  Marek  Sznejder –  Inspektor  ds.  oświaty  –  przy  uchwale  intencyjnej  o
przeniesienie przedszkola nie znaliśmy kwoty. Mamy wyliczenie z kosztorysów, zobaczymy
jak będzie po przetargu. Remont dotyczy tej części w której będzie przedszkole. Kwota z
kosztorysu brutto to ok. 400 tysięcy złotych 

Radny Adam Łabanowski – skąd bierze się tak duża dopłata w Ośrodku Kultury?
Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  kosztorys  był  wykonywany w

tamtym roku, a przetargi są teraz. 
Radny Adam Łabanowski – czy to chodzi o wzrost ceny materiałów?
Radna Jolanta Beata Bagińska – czy kosztorys był uaktualniany?
Radny Adam Łabanowski – czy być może jest rozszerzenie robót w Ośrodku Kultury?
Pani  Anna  Łukasik  -  Kierownik  RPG  –  jak  składaliśmy  wniosek  dotyczący

termomodernizacji  między  innymi  Ośrodka  Kultury,  kwoty  były  na  podstawie  audytu
energetycznego,  który  na  tamten  czas  był  aktualizowany.  W  między  czasie
przeanalizowaliśmy zakres prac potrzebnych między innymi oszklenie budynku.  

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska –  czyli  są  dwa  projekty?  Jeden  na  prace
termomodernizacyjne a drugi na prace remontowe?

Radny Adam Łabanowski – czyli aneks jakiś jest?
Pani Anna Łukasik  - Kierownik RPG – nie aneks, to są prace termomodernizacyjne.

Zmieniły  się  kwoty.  Wniosek,  który  składaliśmy  opierał  się  na  podstawie  audytu
energetycznego,  kiedy  przyszedł  projektant  okazało  się,  że  ten  zakres  prac  jest
niewystarczający.

Radna Jolanta Beata Bagińska – czyli zwiększono zakres ten dokumentacji. Jaka jest
potrzebna pełna kwota by dokonać tych wszystkich prac?

Pani  Anna  Łukasik  -  Kierownik  RPG  –  ostatni  przetarg  pokazuje  1.128.000.00
złotych. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – to z przetargu a kosztorys był, na jaką kwotę?
Pani Anna Łukasik  - Kierownik RPG – 1.100.000.00 złotych.
Radny  Paweł  Dzienisiewicz –  czy  kwota  2.000.000.00  zł  to  maksymalna  kwota

obligacji czy możemy więcej wziąć kredytu?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – na poprzedniej sesji zwiększyliśmy

kwotę o 1.764.000.00 zł na targowisko, w przychodach mamy 3.764.086.12 zł. 
Radny  Paweł  Dzienisiewicz –  te  obligacje  mają  przeznaczenie  a  co  będzie  z

elektrociepłownią, z czego pójdą na to pieniądze?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – elektrociepłownia nie miała iść z

naszych pieniędzy. 
Radna Jolanta Beata Bagińska – sieć, czyli podłączenie, elektrociepłownia wykonana

będzie przez inwestora. 
Radny Marek Zubrzyński – to nie będzie w tym roku.
Radny Adam Łabanowski – jakie będą inwestycje?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – załącznik 6, drogi, z Wileńskiej

rezygnujemy by mieć na wkłady własne, na przedszkole. 
Radny Marek Zubrzyński – szkoda, że nie było to napisane, musieliśmy z kontekstu to

wywnioskować,  że  Wileńska  wypada  zwłaszcza,  że  organizujecie  przetarg,  6  maja  jest
rozstrzygnięcie  przetargu,  oferent  mieści  się  w  kwocie.  Kiedy  materiały  były
przygotowywane i po co było robić ten przetarg. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – daleko idąca pretensja, ale,
o co?

Radny Marek Zubrzyński –  po co był ten przetarg jak Wileńskiej nie ma. 
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – nie rozumiem, dlaczego z kontekstu
jak w Objaśnieniach do uchwały jest napisane. 

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska  – rzeczywiście  ten  przetarg  na  ul.  Wileńską  był
ogłaszany kilkukrotnie. Ostatnio ogłoszony przetarg był z kwotą niższą niż planowano, a w
materiałach mamy, że rezygnujemy z ul. Wileńskiej. 

 Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta  – w audycie energetycznym na  
ul. Wileńską nasz wkład był 82.000 zł a dofinasowanie 327.000 tysięcy od tam tego czasu
nasze  dofinansowanie  zwiększyło  się  do  500.000  zł.  przy  tym  samym  dofinansowaniu.
Zrezygnowaliśmy, ponieważ nasz wkład był dużo wyższy od dofinansowania. Stwierdziliśmy,
że  lepiej  dołożyć  do  Ośrodka  Kultury  gdzie  dofinansowanie  jest  600  tysięcy  złotych  z
kawałkiem. 

Radny Marek Zubrzyński – czy oferenci zostali o tym powiadomieni?
Radna Jolanta Beata Bagińska – jaka była przyczyna, bo Państwo chcecie unieważnić

ten przetarg?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – nie zamierzamy podpisać

umowy. Interes miasta jest powodem nie zawarcia tej umowy. Wyjaśnia Radnym, jakie były
plany.  Został  złożony  wniosek  na  inkubator  przedsiębiorczości,  gdzie  będziemy  mogli
przenieść  część  naszych  instytucji  do  inkubatora.  Jesteśmy  w  stanie  sobie  poradzić  bez
Wileńskiej. Uważam, że Ośrodek Kultury powinien być funkcjonalnym priorytetem. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – trzeba podać przyczynę dla oferenta. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski - Burmistrz  Miasta  Sejny –  tak,  ale  nie  zmusi

Burmistrza Miasta do podpisania umowy. W międzyczasie doszło do rozmów z Panią Prezes
GS,  Burmistrz  ma  inne  zdanie  niż  Pani  Prezes.  Przypomniał  temat  mieszkańców,  którzy
mieszkają w zasobach miasta nienadające się do użytku. 

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska  –  przypomina,  że  wiele  lat  było  walczone  o  ul.
Wileńskią. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – moje stanowisko może się
zmieniać zależy od faktów. 

Radny Piotr Maksimowicz – takim działaniem Burmistrz staje się nie wiarygodny.
Radny Adam Łabanowski – mam wrażenie, że w działania miasta wkradła się odrobina

chaosu.  
Radny Marek Zubrzyński – myślę, ze to wynika z napływu dobrobytu pieniędzy, nikt

nie zakładał, że dostaniemy pieniądze na drogi, pieniądze dostaliśmy i tą trzeba zrobić.
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – być może, że ta kwota,

która poszła w mediach to połowa dofinansowania i połowa wkładu własnego. Być może
dostaniemy więcej, Urząd Wojewódzki nie sprawdził całego wniosku tylko z jedna rubrykę, w
której wkradł się błąd, w całej reszcie wniosku jest poprawnie. Mamy obietnice by dać nam
na całość zadania. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – bardzo dobrze, że myślą by nam całość sfinansować. 
Radny Adam Łabanowski – chciałbym dostać gwarancję, że inwestycja w Ośrodku

Kultury zostanie wykonana.
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – niestety nie  odpowiem

Panu na to. 
Radna Jolanta Beata Bagińska – poruszyła temat elektrociepłowni. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski - Burmistrz  Miasta  Sejny –  były  podejścia  ze

Spółdzielnią Mieszkaniową, musimy uzyskać jak najszybciej dofinansowanie z tzw. ciepła
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powiatowego. Miasta jest  jednym z 17 samorządów, który bierze udział  we współpracy z
Ministerstwem  Klimatu  w  ramach  LDR,  Ministerstwo  na  nas  będzie  testowało  różne
rozwiązania. Rozmawialiśmy o koncepcji połączenia sieci ze Spółdzielnią Mieszkaniową z
jakiś tam powodów Spółdzielnia Mieszkaniowa nie ma interesu z nami tego realizować w
takim kształcie jak rozmawialiśmy, pojawiły się różne przeszkody. Jedno źródło ciepła, jakie
planowaliśmy na ul. 1 Maja z powodów geologicznych jest niemożliwe musimy znaleźć inną
opcję. W między czasie rozstaliśmy się we wniosku ze Spółdzielnia Mieszkaniową, bo nie
jesteśmy w stanie złożyć wniosku o ciepło powiatowe nie mając kwitu, że ona kupi od nas. 

Radny  Marek  Zubrzyński –  chciałbym,  aby  ta  rozmowa  była  na  Sesji  w  czasie
transmisji by mieszkańcy mogli tego posłuchać. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – czy ktoś ma możliwości, że
ja to samo powtórzę na sesji.  Wniosek jest  przygotowany do ciepła powiatowego, miasto
rozważa  jak  zmodernizować  swoja  kotłownie  by  zrezygnować  z  węgla  jak  najszybciej.
Zrobienie sieci to wydatek około 3.200.000.00 zł. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką.

Do pkt 4. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. Wszystkie zmiany
związane są z inwestycjami. Przedstawiła objaśnienia do projektu uchwały. 

W trakcie wypowiedzi posiedzenie opuścił Radny Marek Zubrzyński.

Radna Jolanta Beata Bagińska – zwróciła się z pytaniem w wydatkach dział 80101
przystosowanie, jest jeszcze dział 80104, 4270 zakup usług remontowych zwiększenie o 40
tysięcy złotych. 
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – związane jest to z zwiększonym
naborem, i poszerzenie klatki schodowej w przedszkolu przy ul. Zawadzkiego. 

Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty – tak jak przewidywaliśmy nabór w tym
roku  jest  wielokrotnie  większy  niż  w  innych  latach.  Omówił  jak  wyglądał  nabór  w
poprzednich latach. Poprzednio przedszkole miało 5 sal w tej chwili mamy 7 sal i jeszcze
może nam brakować na 1 oddział. Sam trochę pochodziłem po tym przedszkolu przedstawił
pomysł poszerzenia klatki schodowej. W tej chwili mamy sytuację, ze obie klatki oddziela
kuchnia, która jest pierwszym źródłem pożaru. Obniżenie ilości dzieci i poszerzenie tej klatki
daje  nam możliwości.  Złożyliśmy wniosek na  posiłek  w szkole  i  w domu,  który  jest  na
rozbudowę  kuchni.  W  szkole  są  zakupione  nowe  szafki  dla  każdego  dziecka.  Będzie
podzielona biblioteka dla dzieci młodszych zostanie na ul. Wojska Polskiego a dla starszych
przeniesiona  na  
ul. Mickiewicza.   

Radny Pan Bogusław Sojko – jeśli  inwestycja na ul.  Wojska Polskiego dojdzie  do
skutku czy są wątpliwości, ze ta inwestycja nie dojdzie do skutku?

W trakcie wypowiedzi posiedzenie opuściła Radna Anna Krutul.

Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty – jeżeli zostanie przegłosowany budżet
jutro rusza przetarg. Ta kwota powinna być mniejsza. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  wracając  do  wydatków
zabezpieczamy pieniące  na  ul.  Strażacką,  na  ośrodek  Kultury  oraz  na  obiekty  sportowe.
Składamy wniosek do Sportowa Polska na renowację bieżni na stadionie i nawierzchni na
Orliku

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok wraz z autopoprawką.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok wraz z autopoprawką.

Wrócił Radny Marek Zubrzyński.

Do pkt 5. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  serii  A20  oraz  zasad  ich
zbywania, nabywania i wykupu.
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła i omówiła projekt uchwały w
sprawie  emisji  obligacji  serii  A20 oraz zasad ich zbywania,  nabywania i  wykupu wraz z
autopoprawką. Emisja ta wydłuża okres spłaty do 2025 roku. 
Radna Jolanta Beata Bagińska – wydłuża nam się rok z 2024 na 2025.
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – tak
Radny Stanisław Bulwin – czy miasto będzie w stanie spłacić?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – obserwując inne miasta Augustów
i Suwałki, tam się mówi, że straci Augustów 10% dochodu, mamy nadzieję, że nas to nie
spotka.  My nie  mieliśmy dobrobytu nasze  spadki  powinny być  mniejsze.  Jeżeli  teraz  nie
zrobimy tych inwestycji to nie mamy szans by do nich podejść jeszcze raz. Jest to jedyna
szansa by miasto weszło na nowy poziom. 
Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  jeżeli  zmniejszą  się  nam dochody  to
będziemy rozciągać spłatę długu.
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – jest jeszcze drugi mechanizm,
mamy grunty pod ruinami, jeżeli uda się nam uwolnić część działek, ludzi z tych ruin musimy
gdzieś umieścić, to być może uda nam się wpuścić grunty na rynek. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie emisji obligacji serii A20 oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu wraz z autopoprawką..

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie emisji obligacji serii A20 oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu wraz z autopoprawką..

Do pkt 6. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących
stałych Komisji Rady Miasta Sejny.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska –  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru
przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyboru
przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyboru
przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny..

Do pkt 7. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt
dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za
wyżywienie.

Pan  Marek  Sznejder –  Inspektor  ds.  oświaty  -  przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych
przez  Miasto  Sejny  oraz maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie.  Żłobek  jest
zamknięty i na ten czas chcemy zwolnić rodziców z opłaty na czas zamknięcia. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za
pobyt  dzieci  w żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz maksymalnej  wysokości
opłaty za wyżywienie.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za
pobyt  dzieci  w żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz maksymalnej  wysokości
opłaty za wyżywienie.

Do pkt 8. 
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Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie pozbawienia części drogi gminnej dotychczasowej kategorii oraz
wyłączenia jej z użytkowania.

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG -  przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie
pozbawienia  części  drogi  gminnej  dotychczasowej  kategorii  oraz  wyłączenia  jej  z
użytkowania. Wyjaśniła na mapie, o jaką drogę chodzi. 
Radna Jolanta Piktel – Dabulis – co to jest za ulica?
Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – jest to Projektowana, bez nazwy. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – to ta droga, na której miała być
stocznia, po lewej stronie jak wyjeżdża się na Berżniki. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  pozbawienia  części  drogi  gminnej
dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  pozbawienia  części  drogi  gminnej
dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania.

Do pkt 9. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części
działki o numerze geodezyjnym 1593/2.

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG -  przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie
wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  części  działki  o  numerze
geodezyjnym 1593/2. Poinformowała, że do Urzędu Miasta włynął wniosek od PGE.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1593/2.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.
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Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1593/2.

Do pkt 10. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG -  przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie
określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. Do tej pory funkcjonował wzór
wniosku, ale nie był on do tej pory przyjęty uchwałą. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  określenia  wzoru wniosku  o  wypłatę
dodatku energetycznego.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  określenia  wzoru wniosku  o  wypłatę
dodatku energetycznego.

Do pkt 11. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest wolne
wnioski i oświadczenia. 

Nie zabrano głosu w w/w punkcie. 

Do pkt 12. 
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Po  wyczerpaniu  tematów  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  Pan  Bogusław Sojko zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji
Stałych. 

Przewodniczący Komisji 

              /-/  Bogusław Sojko
Protokołowała:
Karina Palewicz
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